
Blaha: „SLOVENSKO SA STÁVA AMERICKOU
KOLÓNIOU, VOJENSKOU ZÁKLADŇOU USA
SKLADISKOM PRE AMERICKÉ ZBRANE A
CVIČISKOM PRE AMERICKÉ VOJSKO!“
- CZ24 News | 16. prosince 2021

SLOVENSKO/USA: Včera na spoločnej tlačovej konferencii ministri obrany a zahraničných
vecí Jaroslav Naď a Ivan Korčok víťazoslávne oznámili dohodu Slovenskej republiky s USA o
tzv. obrannej spolupráci. Zo Slovenska sa teda podľa opozičného poslanca a podpredsedu
strany Smer-SD Ľuboša Blahu stala jednoducho kolónia USA

„Naď s Korčokom predstavili dohodu o obrannej spolupráci s USA. Slovenská republika sa týmto
návrhom mení na kolóniu a vojenskú základňu Spojených štátov. Presne pred týmto som varoval celú
predvolebnú kampaň v roku 2020. Roky som bojoval proti vojenským základniam na Slovensku,“
uviedol Blaha. Zdôraznil, že v minulosti sa postup USA podarilo zastaviť, no dnes sa opäť situácia
mení.

Po smrti novinára Jána Kuciaka tu Američania podľa jeho slov zorganizovali majdan, ktorý mal za
následok zmenu vlády. Tá Američanom padla mimoriadne vhod.

„Dnes vládnu tí, čo Američanov poslúchajú na slovo,“ tvrdí Blaha. „Na kľúčové
geopolitické ministerstvá potrebovali presadiť svojich ľudí – majú tam agentov Naďa a
Korčoka. Tí skáču, ako Američania pískajú,“ kritizuje ich postoj poslanec.

Zdôrazňuje pritom slová zahraničnopolitického analytika Eduarda Chmelára, ktorý zdôraznil, že
všetky americké základne budú plne pod kontrolou USA, čo znamená, že na nich budú platiť
výhradne zákony USA. To Blaha považuje za škandál. Čo je však ešte mrazivejšie, my budeme „za
tieto vojenské základne ešte aj Američanom platiť.“ A ako zdôrazňuje Chmelárove slová, nemáme
navyše žiadnu záruku, že nám sem americká armáda nanosí jadrové zbrane.

„Ak na našom území neplatia naše zákony a naša suverenita, nejde o naše
územie. Slovensko sa stáva americkou kolóniou, skladiskom pre americké
zbrane a cvičiskom pre americké vojsko,“ upozornil Blaha.

Dôvod je podľa neho už asi každému jasný. „Sme územie, ktoré Američania potrebujú kvôli vojne s
Ruskom. NATO sa Rusku vyhráža a americkí jastrabi ženú svet do vojny,“ zdôraznil.
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Im pramálo záleží na nejakom Slovensku. Pre „našich partnerov“ sme len machuľou na mape, ktorú
momentálne potrebujú ovládnuť. Najhoršie je, že im k tomu s radosťou poslúži celá
Hegeromatovičova vláda, prezidentka Čaputová i liberálne médiá a mimovládky. Od nich Blaha
očakáva, že začnú „vykrikovať, aká je obranná dohoda s USA ´obojstranne výhodná´.“

„Chcú vojnu s Ruskom. A potrebujú na to slovenské územie. Edo Chmelár má
pravdu – ak obrannú dohodu s USA vláda presadí, bude to akt vlastizrady.
Slovensko prakticky prestane existovať. O toto celý čas išlo. Začína sa boj o
všetko. Buď nás Amerika zhltne, alebo ubránime našu národnú slobodu
a suverenitu,“ dodal Blaha.

Minister obrany Jaroslav Naď pritom ešte pred nejakým časom sväto-sväte tvrdil, že žiadne americké
základne na Slovensku nebudú. Informáciu o nich označil za výmysly.

„Tu nikto dúfam neočakáva, zo zdravo uvažujúcich ľudí, že by na koaličných
rokovaniach niekto riešil nejaké výmysly pána Danka, pána Kotlebu a pána
Blahu o nejakých amerických základniach. Nikdy neboli otázkou a nikdy otázkou
nebudú. A nie že zatiaľ. Otázka amerických základní na Slovensku nikdy nebola
otázkou a nikdy otázkou nebude,“ zdôraznil krátko po voľbách minister Naď.

 

Viktorín: Za koľko predali Slovensko euroantlantickým sokolom?

Keďže už vieme, že ubezpečenie ministra Naďa z minulého roku neplatí, generál Jozef Viktorín
z hnutia Republika sa pýta, za koľko predali Slovensko euroantlantickým sokolom, ako veľmi si
našu krajinu cenia. Pretože argument, že „veď aj 23 ďalších krajín má podobnú dohodu so Spojenými
štátmi“ u nás neobstojí.

V spomínaných krajinách je situácia oproti nám odlišná. „Uvádzané krajiny, medzi inými Poľsko a
Rumunsko, sú samostatnou kapitolou a ich podpis dohody podložili členstvom v NATO a
predpokladom posilnenia bezpečnosti. Pravda však bola niekde inde, a tu šlo zo strany USA skôr o
zámer rozmiestniť strategické zbraňové systémy. Výsledok? Podarilo sa. Ako niekto kedysi povedal:
všetko sa dá kúpiť, resp. všetko je na predaj,“ pripomenul Viktorín.

V tejto súvislosti spomínajú obaja ministri sumu 100 miliónov amerických dolárov, ktorá má
byť údajne preinvestovaná do slovenskej vojenskej infraštruktúry. Generál sa teda pýta, či
naozaj je suma 100 miliónov dolárov dostatočná na to, aby sme predali naše územie za niečo, čo
nebudeme môcť kontrolovať a kde nebudeme mať prehľad o činnosti príslušníkov na našom vlastnom
území. Rovnako ako Blaha a Chmelár zdôrazňuje, že príslušníci na týchto základniach nebudú
podliehať slovenským zákonom, budú si tam teda môcť robiť čo uznajú za vhodné bez ohľadu na vôľu
slovenských občanov a zákonodarcov.

https://cz24.news/donate/


„Koalícia (rozmanitých postáv a charakterov), ako sme sa dozvedeli, s
pripravovanou dohodou súhlasí. Teda tých, ktorí sa zahrávajú zo slovenskou
suverenitou je viac. Otázka znie: prečo?“ pýta sa Viktorín.

Generál je toho názoru, že ak už má dochádzať k nejakým dohodám, benefity musia byť výhodné pre
obe strany. Ministrami spomínaná výhoda v podobe spoločných cvičení a postupov je len falošnou
hrou. Z jednoduchého dôvodu.

„Vezmite si len geografickú vzdialenosť medzi Slovenskom a Spojenými štátmi. Prípadný
konflikt na európskej pôde zasiahne len nás, nie USA. Potvrdzuje sa stratégia
„partnera“, ktorý počíta s konfliktom bez toho, aby sám bol dotknutý,“ upozornil
na záver Viktorín.

 

Belousovová: USA ide desaťročia len o Rusko – o ich územie a ich prírodné
zdroje

Podľa bývalej predsedníčky SNS týmto krokom len zapadol posledný kamienok do mozaiky toho, čo
sa vlastne chystalo na východe Európy už roky.

„V médiách sa zdôrazňuje len to, že túto zmluvu má s USA podpísanú 23 z 30 členských štátov
NATO, že táto dohoda je teda niečo úplne normálne, prinesie nám dokonca 100 miliónov dolárov v
podobe investícií do infraštruktúry a máme ju asi považovať za výhru pre Slovensko. Veľký omyl!!!
Táto zmluva je de facto zmluva o okupácii Slovenska,“ tvrdí Belousovová. A k tejto okupácii podľa nej
určite dôjde. V našom prípade sa nemôžeme spoliehať na to, že by sa proti vôli USA postavila či už
prezidentka Čaputová, alebo samotný parlament.

A o čo teda v podstate Spojeným štátom ide?

„Od pádu socializmu NATO a teraz už môžeme rovno písať USA , mali zálusk na
ZSSR, alebo Rusko – ich územie, ich prírodné zdroje. V 90-tych rokoch to
otvorene dala najavo ministerka zahraničia USA, M. Albrightová, keď povedala,
že je nespravodlivé, že Rusko má také veľké prírodné zdroje. Tým je povedané
všetko,“ vysvetľuje Belousovová.

USA sa postupnými krokmi približovali k hraniciam Ruska už celé desaťročia. Od začiatku Rusko
provokujú a štvú proti nemu. Trpezlivo budujú základne v rôznych krajinách, pričom im stále ide len
o Rusko a najmä jeho zdroje.

„Provokácie voči Rusku nadobúdajú v súčasnosti už skutočne obludné rozmery. Ak
porovnáme hoci len rétoriku, aj tam je obrovský rozdiel. Rusko hovorí o ochrane, Putin
chce rokovať o bezpečnostných zárukách pre Rusko, svoju armádu stále drží v rámci
svojich hraníc, aj keď z pochopiteľných dôvodov v blízkosti tých východných. Naproti
tomu, USA a ich baranidlo NATO, sústreďujú armády aj vojenskú techniku okolo hraníc



Ruska. To nie je len rétorika, ale už aj konkrétne činy. Ak porovnáme vyjadrenia
predstaviteľov NATO a Ruska, rozdiel je viac ako jasný – o vojne hovorí Ukrajina – vazal
USA ako aj predstavitelia NATO. O potrebe rokovaní a bezpečných záruk hovorí Rusko
ústami Putina,“ upozorňuje exposlankyňa.

Situácia však už začína byť skutočne vážna a Slovensko opäť stojí na zlej strane konfliktu. Opäť sme
len nástrojom na naplnenie koloniálnych chúťok západu. Pritom drvivá väčšina Slovákov, aj napriek
neustálemu vymývaniu mozgov liberálnymi médiami, nevníma podľa Belousovovej Rusko ako
nepriateľa, ale skôr ako spojenca. Je teda možné povedať, že vládni predstavitelia konajú proti
záujmom Slovenska.

„Nechceme mať na svojom území vojenské základne USA, nechceme tu mať
umiestnené jadrové zbrane, o ktorých nedávno hovoril generálny tajomník NATO
a hlavne nechceme byť cieľom ruských obranných operácii! Možno pre niekoho
je slovanstvo už zastaralý pojem, no aj súčasnosť nám ukazuje, že to tak nie je.
Neničme to, čo nám bolo dané, t.j. blízke vzťahy medzi slovanskými národmi,“
vyzvala parlement na záver Anna Belousovová.

 

Zdroj: Facebook Ľuboš Blaha


